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Interpelacja

Do: Burmistrz Miasta Sanoka

Dotycry: Realizacji polityki finansowej Miasta Sanoka

W związku z ZaŁożeniami polityki finansowej Miasta Sanoka dot. przeprowadzenia

restrukturyzacji vlydatków bieżących, składam następujące pytania i proszę o udzielenie

informacji:

1) I1e w 2019 roku powstało nowych etatów w urzędzie i jednostkach podlegĘch

Burmistrzowi (SPGK, SPGM, MOSiR),

2) W których jednostkach powstały nowe etaty, jakie powstały stanowiska Pracy i jakie

było uzasadnienie utworzenia tych stanowisk,

3) W jaki sposób powstanie nowych etatów wpłynęło na koszty bieżące funkcjonowania

poszczególnych j ednostek.
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